
K É R D Ő Í V 

 

1. Miként alakult a praxis kártyaszáma? 

 

2018. január 1. 2019.január 1. 

  

 

2./ Miként alakult a praxisban az ellátott betegek száma? 

 

2018. január 1. 2019.január 1. 

  

 

3./ Mi a véleménye a háziorvosi ellátás körülményeiről, az ellátott betegek elégedettségéről? 

 

 

 

4./ Történt–e változás a praxis felszereltségében a 2017. április - 2019. áprilisi időszakban és 

ha igen, akkor ez miben valósult meg? 

 

 

 

5./ Milyen a háziorvosi körzet kapcsolata a helyi Rendelőintézettel? Melyek azok a 

szakrendelések ( első három) ahova a legtöbb beteget küldi a körzet? 

 

 

 

 

6./ Mi a véleménye a hétközi-és hétvégi ügyeleti ellátásról? 

 

 

 

7./ Történt –e ellenőrzés a 2017. április – 2019. április időszak között a praxisban? Ha igen, ki 

ellenőrzött és mik voltak annak lényegesebb megállapításai? 

 

 

 
 

8./Milyennek ítéli az önkormányzat és a háziorvosok kapcsolatát? Az önkormányzattal 

szemben milyen konkrét javaslata, elképzelése van? Kérem fejtse ki! 

 

 

 

 

9./ A közzétett hivatalos rendelési idő betartása okoz-e gondot? 

 

 

 

 

10./ Távollét esetén a helyettesítés gördülékenyen megoldott-e? 

 

 


